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SĄ DOBRE WIADOMOŚCI W SPRAWIE 
HALI DLA SP1
Ministerstwo Sportu i Turystyki wyrazi?o zgod? na zmiany w projektach budowlanych i zapewni?o o 
zwi?kszeniu dofinansowania i wyd?u?eniu okresu budowy hal sportowych powstaj?cych w ramach 
programu Olimpia. Takie wie?ci przywióz? z Warszawy Tomasz Kowalczyk, wiceburmistrz Cz?uchowa. 
To doskona?a wiadomo?? dla tych, którzy oczekuj? rozpocz?cia budowy hali sportowej dla Szko?y 
Podstawowej nr 1.

Wiceburmistrz Cz?uchowa rozmawia? w Warszawie z ministrem S?awomirem Nitrasem i sekretarzem 
stanu Ireneuszem Rasiem.

– Uda?o nam si? wywalczy?, ?e b?dzie aneks wyd?u?aj?cy termin budowy hali przy Szkole Podstawowej 
nr 1, b?dzie nowy przetarg i b?dzie wi?ksze dofinansowanie – mówi? po spotkaniu Tomasz Kowalczyk, 
zast?pca burmistrza Cz?uchowa. W sprawie mo?liwo?ci wprowadzania zmian w pierwotnych projektach 
hal, w Monitorze Polskim ukaza?y si? ju? przepisy dopuszczaj?ce tak? mo?liwo??.

Ministerstwo zgodzi si? tak?e na wyd?u?enie terminu budowy hali do wiosny przysz?ego roku. 
Wcze?niej przepisy zak?ada?y, ?e ma to by? grudzie? tego roku. Zmiany dotyczy? b?d? tak?e wysoko?ci 
dofinansowania.



– Mo?emy je zwi?kszy? do 70 procent kosztów inwestycji, nie wi?cej jednak ni? 8 milionów z?otych. 
Przy czym, pierwsze 50 procent z dotacji musimy spo?ytkowa? jeszcze w tym roku. Pozosta?e 20 procent 
mo?emy wyda? w roku przysz?ym. Takie zapewnienie z?o?y? publicznie sekretarz stanu Ireneusz Ra? – 
mówi dalej Kowalczyk.

Oznacza to, ?e wcze?niejsze zapowiedzi i starania w?adz Miasta Cz?uchowa o zmian? przepisów, 
potwierdzi?y si?.

Na dzisiaj (5.09) zwo?ana zosta?a nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej, podczas której radni po raz 
kolejny pochyl? si? nad wnioskiem o zabezpieczenie dodatkowych ?rodków dla tej inwestycji.

– Je?eli tego nie zrobi? – hala nie b?dzie budowana – mówi z kolei burmistrz Cz?uchowa, Ryszard 
Szybaj?o.

Je?eli tym razem rada zgodzi si? na przekazanie ?rodków, og?oszony zostanie nowy przetarg na to 
zadanie. Poprzedni, opiewaj?cy na 6,5 mln z?otych zosta? uniewa?niony z powodu odmowy przekazania 
funduszy przez grup? radnych z komitetu „Ka?dy jest Wa?ny”, którzy stanowi? wi?kszo?? w Radzie 
Miejskiej w Cz?uchowie.  
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